

聖地牙哥北郡中文學校
二零一七年三月四日

老師：
班級：

第二十一週 學校聯絡事項

- 一、中文 SAT 模擬考將於北郡文教中心 舉行，請報名的同學 3/4 到辦公室 (#703) 10am ~ 4pm 領取准考證。並記得考試當天攜帶准考證及文具用品，準時報到。
日期 & 時間: 3/5, 星期日, 9:30am Check-In
地點: 北郡文教中心, 9888 Carroll Centre Rd., Suite 122, San Diego 92126
- 二、詩詞朗誦比賽由即日起開始接受網上報名, <https://goo.gl/forms/Pkjl6zLmR8KQXk1W2>, 比賽辦法及詩詞請學校網站 <http://www.northcountychineseschool.org> 下載。3/11, 9pm 報名截止。3/18 抽籤, 3/25 比賽。請注意, 這是全天的比賽。比賽相關問題請聯絡召集人: 龐穎波女士 nccs.Poetry@gmail.com 或教務組 Contest@NorthCountyChineseSchool.org
- 三、**應屆畢業生**請注意! 亞太社區基金會所屬台美獎學金基金提供臺灣移民子弟獎學金申請, 請至 www.TAScholarshipFund.org 網站申請及查詢。申請截止日期: 3/29/2017。
- 四、3/4 舉辦的第二學期家長大會(上午: 9:40am 在 Little Theater; 下午: 1:40pm 在辦公室#703) 將頒發新年園遊會得獎班級及學分班和暑期班說明會 (上午及下午各一場, 於家長大會後)。
- 五、03/04/2017 義賣-花生麻糬, 一包 3 粒 \$2, 早上家長大會後在辦公室開始販售。共準備 40 包, 歡迎大家來訂購。
- 六、3/11 將舉行第四次學生商店。
- 七、本學年度結業典禮將於 5/20/2017, 下午 1~4pm (預演時間暫定為 11am~1pm) 於 Canyon Crest Academy 舉行。
- 八、學校目前正在招募 2017-18 學年度校內各項比賽 (寫字、演講、朗誦/朗讀、卡拉 OK 歌唱) 召集人, 歡迎有興趣的家長與教務組 Contest@NorthCountyChineseSchool.org 聯繫。也非常歡迎家長提供意見及籌辦新活動。
- 九、南加聯合會主辦青少年文化夏令營, 報名詳情請到網站查詢:
<http://www.scccs.net/events/event41/SummerCamp/SummerCampMain.htm>
- 十、來臺研習華語文或臺灣文化活動, 成功大學暑期營, 報名詳情查詢: <http://kclcl.ncku.edu.tw>
活動諮詢者: 陳淑玲 shuling@mail.ncku.edu.tw
- 十一、聖地牙哥中國館作文比賽已開始報名, 收件及截止日期為 4/10 (以郵戳為憑), 比賽辦法及報名表請至學校網頁下載 <http://www.northcountychineseschool.org>
- 十二、請家長到 <http://signup.com/go/La2Syy> 登記值勤。
- 十三、在校生獎學金之申請資格: 凡已在中文學校滿九、十、十一或十二年以上 (不限只在北郡) 的本校學生(其他詳細規定請參考申請表)。每人每年限申請一個獎項。即日起開始申請, 請至辦公室 (#703) 領取表格或至學校網站 <http://www.northcountychineseschool.org/> 列印表格申請 (3/4~3/25) 於填妥後交回辦公室。申請截止日 3/25。將於 5/20 結業典 中頒獎。

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____

聖地牙哥北郡中文學校
二零一七年三月四日

老師：
班級：

Weekly Bulletin:

3/4/2017

1. If you registered for the SAT Mock Test, please come to office (#703) on 3/4 10am and 4pm to pick up your Test ID card. Please remember to bring the Test ID card, pencils, and eraser with you on 3/5.
The Chinese SAT Mock Test will be held on Saturday 3/5/2017(Check-in time 9:30am) at SDCCA Learning Center (9888 Carroll Centre Rd. Suite 122, San Diego 92126). Students, please arrive on time.
2. The Poetry Recital Contest online registration (<https://goo.gl/forms/Pkjl6zLmR8KQXk1W2>) starts now. Please visit <http://www.northcountychineseschool.org/> for rules and poems. The deadline for registration is 3/11, 9pm. The date for draw lots is 3/18. The contest date is on 3/25 (NOTE: this is a WHOLE day event). Please direct your question(s) to Mrs. YingPo <nccs.Poetry@gmail.com>and/or Academic Department <Contest@NorthCountyChineseSchool.org>.
3. Attention 2017 Graduates! Scholarships (up to \$2,500 per person) will be awarded to high school seniors and first year college students planning to attend a university/college in US for Fall 2017. The deadline is 3/29/2017. Visit www.TAScholarshipFund.org for more details.
4. 3/4: the 2nd semester PTA meeting (9:40am for AM session in the Little Theater; 1:40pm for PM session in the office #703). PTA will award Carnival winning classes. Credit Class, and Summer Camp info session (AM & PM, right after PTA meeting).
5. 3/4: fundraising sale – Peanut Mo Chi, 3 for \$2. Will be selling at Office right after the Parent Meeting.
6. 3/11 Student Store.
7. The End-of-Year ceremony will be held at Canyon Crest Academy this year on 5/20/2017, 1~4pm (rehearsal time 11am~1pm).
8. **Calling ALL PARENTS!!** All school wide contests will be conducted by “Contest Committee” (Writing, Speech, Poetry Recital, Karaoke Singing Contests) formed by parents in 2017-18 school year. Parents are strongly encouraged to participate and form the committee for various contests (or any new contest/event). If you are interested or want to learn more about it, please email Contest@NorthCountyChineseSchool.org for more details.
9. Chinese Cultural Youth Summer Camp sponsored by Southern California Council of Chinese Schools, enrollment information: <http://www.scccs.net/events/event41/SummerCamp/SummerCampMain.htm> .
10. Summer Intensive Chinese Program at NCKU; Registration information <http://kclcncku.edu.tw> ; Please contact Shuling Chen shuling@mail.ncku.edu.tw .
11. The Essay Contest sponsored by the House of China started accepting applications. The deadline is 4/10. Please download the registration form and contest rules at school web site <http://www.northcountychineseschool.org/> .
12. Parents volunteer sign up <http://signup.com/go/La2Syy>
13. If you have attended Chinese School for 9 years or more (including other Chinese schools), it's time to apply for an award. One scholarship application per year only. **Application deadline is 3/25**. Please turn in your application form to office (#703). Application form can be picked up at the school office or download it from school web site. Scholarship will be awarded at the End-of-Year Ceremony on 5/20.

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____